
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Ordförande Samhällsbyggnadsnämnden gällande grundsärskolan

Ni har fått ett uppdrag att ta fram lokaler för en grundsärskola, innefattar även uppdraget att
ta fram en yttre miljö som är anpassad?
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